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Bestyrelsen foreslår der bliver oprettet et aktivitetsudvalg på 3 personer blandt ”havnens” 

medlemmer. 

Arbejdet består i, at man tilrettelægger og arrangerer arrangementer i samarbejde med bestyrelsen. 

Udvalget kan efter behov indkalde fornøden hjælp blandt medlemmerne. 

 

Bestyrelsen. 


